
S-genetiivi 

Perussääntö 

- yksikössä ’s = heittomerkki + s-kirjain Maijan nukke = Maija’s doll 

- s-päätteisessä monikossa ’ = pelkkä heittomerkki poikien kengät = boys’ shoes 

Kolme lisäsääntöä 

1. jos monikko päättyy muuhun kuin s-kirjaimeen: ’s -> people’s choice 

2. jos erisnimi päättyy s-kirjaimeen, voit valita (!) joko ’s tai ’ –genetiivin: 

Jamesin kirja = James’s book / James’ book 

3. yhteisomistajuudessa genetiivi tulee vain jälkimmäiseen osaan: Ben and Jerry’s ice cream 

HUOM! HUOM!  HUOM!  

Pelkällä s-kirjaimella muodostat vain monikon. Omistusmuotoon vaaditaan myös heittomerkki! 

vrt. girls = tytöt / girls’ = tyttöjen 

 

      Käytä s-genetiiviä 

1. elollisten omistaessa jotakin Bill’s car, my mom’s dress, students’ holiday 

2. muista genetiiviin ’s-päättyvät ”palvelut”, joista nimen jälkimmäinen osa jää pois: teurastaja, kampaaja, apteekki 

butcher’s (shop), hairdresser’s, chemist’s 

3. joissakin ajanilmauksissa: a two weeks’ holiday 

4. paikannimien yhteydessä silloin, kun niissä on superlatiivi tai järjestysluku: world’s highest mountain 

5. ihmisryhmästä ja laitoksesta puhuttaessa: the ship’s crew 

 

Of-rakenne 

- sanajärjestys on päinvastainen kuin suomessa: tuolin väri -> the colour of the chair 

- muista ’the’-artikkeli ennen ensimmäistä substantiivia 

Käytä of-rakennetta 

1. elottomien omistaessa jotakin 

2. kun omistaja on adjektiivista tehty substantiivi: the future of the young 

3. paikannimissä, joissa on mukana city, country, island, isle, republic, state: the Republic of Finland 

 

Muita tapoja ilmaista suomen genetiivi 

suomessa genetiivi ->  englannissa yhdyssana 

koiranruoka  dog food 

 

suomessa genetiivi ->  englannissa adjektiivi 

kiinalainen vesikidutus  Chinese water torture 

 


